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	July 28, 2016
	
	Le 28 juillet 2016

	
	
	

	Coram:  Cromwell, Wagner and Côté JJ.
	
	Coram : Les juges Cromwell, Wagner et Côté

	
	
	

	BETWEEN:

Rocco Galati

Applicant

- and -

Right Honourable Stephen Harper and His Excellency the Right Honourable Governor General David Johnston, the Honourable Marc Nadon, Judge of the Federal Court of Appeal, Attorney General of Canada and the Minister of Justice

Respondents

AND BETWEEN:

Constitutional Rights Centre Inc.

Applicant

- and -

Right Honourable Stephen Harper and His Excellency the Right Honourable Governor General David Johnston, the Honourable Marc Nadon, Judge of the Federal Court of Appeal, Attorney General of Canada and the Minister of Justice

Respondents
	
	ENTRE :

Rocco Galati

Demandeur

- et -

Le très honorable Stephen Harper, Son Excellence le très honorable gouverneur général David Johnston, l’honorable Marc Nadon, juge de la Cour d’appel fédérale, le procureur général du Canada et le ministre de la Justice

Intimés

ET ENTRE :

Constitutional Rights Centre Inc.

Demanderesse

- et -

Le très honorable Stephen Harper, Son Excellence le très honorable gouverneur général David Johnston, l’honorable Marc Nadon, juge de la Cour d’appel fédérale, le procureur général du Canada et le ministre de la Justice

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The applications for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-541-14, 2016 FCA 39, dated February 8, 2016, are dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

Les demandes d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-541-14, 2016 CAF 39, daté du 8 février 2016, sont rejetées avec dépens. 
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